
ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV V ŠOLSKEM LETU 2022/23 

z dne 27. 2. 2023 ob 17. uri v šolski zbornici  

 

Prisotni: predstavniki razredov, v. d. ravnatelja Luka Blaganje, predstavniki strokovnih aktivov. 

Opravičeno odsotni: lista prisotnosti 

Neopravičeno odsotni: lista prisotnosti 

Zapisnikar: Rjabina Hočevar 

Priložena lista prisotnih (ni za objavo) in priloge k dnevnemu redu so sestavni deli tega zapisnika. 

 

Predsednik je pozdravil vse prisotne in preveril prisotnost predstavnikov razredov.  

 

Predlagani dnevni red je: 

1. Pregled zapisnika zadnje seje (priloga). 

2. Pobude, pripombe in mnenja staršev. 

3. Predstavitev realizacije razvojnega načrta v šolskem letu 2021/22. 

4. Poročilo ASSLOŠ. 

5. Aktualno. 

 

Ad1) 

Gospod Blaganje je v zvezi z dodatnimi parkirnimi mesti povedal, da je bil odziv pristojnih presenetljivo hiter. V zvezi s 

kajenjem v šolskih WC-jih je povedal, da imamo na šoli zelo občutljive alarmne sisteme in predlagal, da ne gremo v 

montažo dimnih alarmov; na sestanku UZ je bilo sklenjeno, da so med odmori odprta vrata WC-jev in da učitelji 

kontrolirajo ter da se je zadeva nekoliko umirila. Gospod Richter se je na to temo zahvalil učiteljem. 

Na zapisnik prejšnje seje in dnevni red ni bilo pripomb, zato je bil sprejet 

Sklep 1: svet staršev potrjuje zapisnik zadnje seje in dnevni red.  

 

Ad2) 

1.A) Brez posebnosti. 
1.B) Dva vprašanja: ali bodo učiteljice naših otrok z njimi ostale ves čas trajanja prve triade? (op. p. to vprašanje je na 
januarskem roditeljskem sestanku zastavilo več staršev. Sentiment med starši je, da bi si želeli, da učiteljice ostanejo z 
njimi.) Učiteljice ne nadaljujejo delo v oddelku skozi celotno prvo triado. Je pa tako potem v naslednjih dveh razredih 
oziroma letih šolanja.  
Zakaj OŠ Jožeta Moškriča nima svoje kuhinje in ali je to nekaj, kar bi se v prihodnje lahko spremenilo? 
Naša kuhinja je zgolj razdelilna in bo takšna tudi ostala. Nimamo pogojev, da bi kuhali sami, glede lastnih kuhinj odloča 
občina kot ustanovitelj. 
Še eno vprašanje predstavnice v zvezi s hladnimi kosili. Vodja prehrane, gospa Vodnik je pojasnila, da to ne bo držalo, 
saj je hrana v termo boksih in ves čas vroča. Gospod Blaganje je pohvalil učiteljice 1. razredov in povedal, da je 
bistvena razlika pri samostojnosti naših učencev in učencev iz OŠ Savsko naselje, ki trenutno uporabljajo naše 
prostore. 
2.A) Brez posebnosti. Učenci so se vrnili iz tabora, kjer so bili zelo zadovoljni. 
2.B) Brez posebnosti. Glede tabora je predstavnica povedala, da so starši pogrešali malce več javljanja, recimo e-
sporočila na dva dni. So pa zadovoljni z učiteljico Ano Stošič. 
3.A) Na zastavljeno vprašanje je gospod Blaganje poslal odgovor. Učiteljica Macura je povedala, da so učenci 
samostojni, lepo sodelujejo in ni težav. 
3.B) Brez posebnosti. Urejeno glede parkirišč. 
4.A) Pohvala za dodatna parkirišča in uresničitev predlogov. 
5.B) Brez posebnosti. 
6.B) Na zastavljeno vprašanje je gospod Blaganje poslal odgovor. 
7.A) Zahvala za dodatna parkirišča. Tabore smo želeli izpeljati, vendar je bilo premalo prijav. Premalo prijavljenih 
učencev predstavlja problem tudi za CŠOD. 



7.B) Povedano je bilo, da tabori niso bili izpeljani tudi zato, ker se učencem ne da! Na šoli smo naredili vse, da bi se 
starši lažje in hitreje odločili (e-sporočila, klici po telefonu), vendar ni bilo nobenega efekta. Gospa Sermek je pripomnila, 
da je bil v prejšnjih letih problem predvsem finančne narave, vendar smo to uspešno reševali prek šolskega sklada. 
Gospod Rakar je predlagal, da bi se morda zamenjala lokacija taborov, recimo blizu mesta, več drugačnih dejavnosti, 
zanimivi našim učencem. Gospod Blaganje je odgovor na temo taborov staršem že poslal. 
Predsednik je predlagal, da sprejmemo 
Sklep 2.: potrebno bo narediti strategijo, kako v bodoče vzpodbuditi učence za odhod na tabor in to 
predvidoma do naslednje seje v mesecu maju 2023. Svet staršev je potrdil sklep. 
 
Predstavnica je vprašala, zakaj ni ustnih ocen pri angleščini; zakaj ni govornih nastopov; pri ZGO in etiki ni bilo 
ocenjevanj; ali se bodo učenci mešali v 8. razredu; na igrišču se v popoldanskih urah dogajajo nelegalne zadeve. 
Gospod Blaganje je zaprosil, da vprašanja v bodoče pošljejo vnaprej in obljubil, da bo odgovore poslal po e-pošti vsem 
do petka. Je pa izpostavil, da naj starši najprej stopijo do učitelja in povprašajo, kje je problem. 
8.A) Predstavnik se je zahvalil za odgovor in povedal, da jim je žal za tabor, ki je zaradi premalo prijavljenih učencev 
odpadel. Upa, da bo za prihodnje generacije boljše. Gospod Blaganje je obljubil, da bodo naredili vse, da bodo šli 
učenci bodočih 9. razredov na tabor. Zaprosil je starše, da nagovorijo druge starše in da sodelujemo skupaj. 
8.B) Razočarani so zaradi odpadlega tabora. Odgovor na vprašanje so starši že dobili.  
Na temo popravljanja ocen I. ocenjevalnega obdobja je gospod Blaganje povedal, da bodo imeli učenci možnost 
popravljanja ocen že prej in ne na koncu šolskega leta oziroma je pozval, naj se učenci sami obrnejo na učitelja in se 
pogovorijo. Učiteljica Lovrič je pripomnila, da imajo pri matematiki možnost ocene popraviti takoj po koncu I. 
ocenjevalnega obdobja. Predsednik je pripomnil in spodbudil starše, da naj se najprej obrnejo na učitelja. Gospod 
Blaganje pa predlaga, naj na govorilne ure pride učenec s starši. Glede pomoči učencem smo namreč ena višje 
umeščenih šol. 
8.C) Predsednik je povedal, da so zadovoljni z razredničarko in njenim delom. 
9.A) Predstavnica se je zahvalila za poslan odgovor na zastavljeno vprašanje in povedala, da so se vsi učitelji v teh letih 
zelo trudili. 
9.B) Bilo je postavljeno vprašanje glede velikosti malic. Glede predavanj (usmerjanje za vpis v srednjo šolo) za učence 
je svetovalna delavka odgovorila, da so imeli lansko leto otroci predavanje z naslovom MOJA IZBIRA, ne ve pa, kako in 
v kolikšni meri jih je to motiviralo. Drugo leto bi podobna predavanja organizirali tudi za starše, je pa gospa Gale že 
izvedla delavnico z naslovom KARIERNA ORIENTACIJA. 
 
Ad3) 
Gospod Blaganje je želel na kratko predstaviti realizacijo razvojnega načrta in ugotovili smo, da je potekel 31. 12. 2021. 
Ker se vse zapisano v načrtu ni bistveno spremenilo, bomo pa seveda pripravili novega, je bil sprejet 
Sklep 3: prisotni smo se seznanili z razvojnim načrtom 2021/22. 
 
Ad4) 
Od zadnje seje sveta staršev se glede ASSLOŠ ni spremenilo nič. 
 
Ad5) 
Predsednik je zaprosil predstavnike, da se odzovejo na poslana e-sporočila iz šole (potrditev prejema vabil ipd.). V 
mesecu oktobru smo vsem predstavnikom poslali Izjave, da soglašajo z objavo imen in priimkov kot predstavniki v svetu 
staršev na spletni stani šole. Prejeli smo 15 izjav, štiri še vedno čakamo. Treba se bo pozanimati, kaj storiti v primeru, 
če ne pridobimo vseh izjav. 
Učiteljica Lebar je dala pojasnilo v zvezi s potovanjem učencev v Rim (izbirni predmet v 7., 8. in 9. razredu). Medtem 
smo pridobili tudi drugo ponudbo, ki je cenejša. Po primerjavi obeh programov se bomo odločili in informacijo 
posredovali prijavljenim učencem/staršem prek e-pošte. 
 
 
 
Seja je bila končana ob 18.40. 
 
 
Zapisala:         Predsednik: 
Rjabina Hočevar        Robert Richter 


